





LAKIMIES 2/2020

SISÄLLYS

Artikkeleita

- Kemppinen, Heikki – Tapani, Jussi*: Mikä on korkeimman oikeuden rooli jatkokäsittelyjärjestelmässä? Havainnot korkeimman oikeuden jatkokäsittelylupaa koskevasta oikeuskäytännöstä vuosina 2012–2018 155 
- Linnanmäki, Kirsikka*: Tieteidenvälisen tutkimuksen aseointi ja yhteiskunnan osasyteemit 182 
- Mikkola, Tuulikki*: Lapsi–vanhempi-suhteen vahvistaminen rajat ylittävän sijaissynnytysjärjestelyn seurauksena 200 
- Muukkonen, Matti*: Kunnan hallintorakenteen järjestämisestä 221 

Väitöksiä

- Mansikka, Tanja*: Lobbauksesta lahjontaan – milloin raja ylittyy 246
- Mansikka, Tanja*: Lobbauksesta lahjontaan – milloin raja ylittyy (*Jussi Tapani*) 253
- Pollari, Kirsi*: Lapsipotilaan päätöksentekokyky ja sen arviointi 259
- Pollari, Kirsi*: Lapsipotilaan päätöksentekokyky ja sen arviointi (*Liisa Nieminen*) 266

Oikeuskäytäntöä

- Kansainvälisen rikostuomioistuimen esitutkintajaoston päätökset Bangladeshin/Myanmarin tilannetta koskevassa asiassa – Missä kulkevat tuomioistuimen alueellisen toimivallan rajat? (*Aaron Fagerholm*) 274

Kirjallisuutta

- Dauchy, Serge – Martyn, Georges – Musson, Anthony – Pihlajamäki, Heikki – Wijffels, Alain (eds): The Formation and Transmission of Western Legal Culture: 150 Books that Made the Law in the Age of Printing (*Toni Malminen*) 286
- Lohse, Mikael – Meriniemi, Marko – Honkanen, Kosti: Tiedustelumenetelmät (*Matti Tolvanen*) 290

- Tämän numeron kirjoittajat** 294

Contents

- Kemppinen, Heikki – Tapani, Jussi*: What is the role of the Supreme Court regarding leave for continued consideration? Reflections on the Supreme

Court's case law between 2012 and 2018; *Linnanmäki, Kirsikka*: Interdisciplinary research and social systems; *Mikkola, Tuulikki*: Recognition of a parent-child relationship following a foreign surrogacy arrangement; *Muukkonen, Matti*: On the organisation of local government; *Dissertations; Legal Cases; Literature*

Inhalt

Kemppinen, Heikki – Tapani, Jussi: Was ist die Rolle des Finnischen Obersten Gerichts bei dem System von Weiterbehandlungserlaubnissen? Beobachtungen über die Rechtspraxis des Obersten Gerichts in den Jahren 2012-2018 angehend Weiterbehandlungserlaubnisse; *Linnanmäki, Kirsikka*: Die Positionierung von interdisziplinärer Forschung und die Teilsysteme der Gesellschaft; *Mikkola, Tuulikki*: Die Bestätigung des Kind-Eltern-Verhältnisses als Folge einer grenzüberschreitenden Leihmutterchaft; *Muukkonen, Matti*: Über die Organisation der kommunalen Verwaltungsstruktur; *Dissertationen; Rechtsprechung; Literatur*